



សេចក្តីជូនដំណឹងពីសាលា  
បឋមសិក្សាសម្រាប់ខែកញ្ញា  
ឆ្នាំ២០១៩  
រំលឹក៖៤  
បោះផ្សាយលើកទី២



# អន្តរជាតិសិក្សាសាលា សួរ អប្ប សៀមរាប International School of Siem Reap

## ព័ត៌មានពីសាលាបឋមសិក្សាសម្រាប់ខែ កញ្ញា ឆ្នាំ២០១៩

### កម្មវិធី ជួបជុំមាតាបិតា និងអាណាព្យាបាលសិស្ស

នាងខ្ញុំសូមថ្លែងអំណរគុណ លោក-លោកស្រី ដែលបានអញ្ជើញចូលរួមកម្មវិធីជួបជុំមាតាបិតាសិស្ស កាលពីថ្ងៃសុក្រ ទី៣០ ខែកញ្ញាកន្លងទៅនេះ។ ក្នុងឆ្នាំនេះ លោក-លោកស្រីចូលរួមមានចំនួនច្រើនជាងឆ្នាំមុន។ នាងខ្ញុំសង្ឃឹមថាលោក-លោកស្រី ទទួលបានសេចក្តីរីករាយ ក្រោយបានជួបជុំជាកម្មវិធីមួយលោកគ្រូ អ្នកគ្រូបន្តកថាភ្នាក់របស់កូនៗផ្ទាល់។ លោកគ្រូអ្នក អ្នកគ្រូទាំងអស់ក៏មានការសប្បាយចិត្តដែលបានជួយជាមួយនិងអាណាព្យាបាល ព្រមទាំងទទួលបានគំនិតយោបល់ល្អៗជាច្រើន ពីសំណាក់លោក-លោកស្រី។ កម្មវិធីនេះក៏ជាឱកាសមួយដែលអាចឲ្យលោកគ្រូអ្នកគ្រូ និងលោក-លោកស្រី ពិភាក្សា និងដៃគូគ្នា កំឡុងពេលញាំអាហារសម្រន់។ ការដៃគូគ្នាកំឡុងពេលញាំអាហារ គឺរឹតតែបង្កើតភាពស្និទ្ធស្នាលមួយកម្រិតបន្ថែមទៀតរវាងសាលា និងអាណាព្យាបាលសិស្ស។ នាងខ្ញុំទន្ទឹងរង់ចាំ ជួបលោក-លោកស្រីក្នុងកម្មវិធីរបស់សាលាអន្តរជាតិ ISSR ក្នុងពេលឆាប់ៗខាងមុខទៀតនេះ។



### កម្មវិធីបណ្តាលវ័យសិក្សា ថ្ងៃទី២៣ ដល់ថ្ងៃទី២៦ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១៩

សាលាអន្តរជាតិISSR នឹងរៀបចំកម្មវិធីបណ្តាលវ័យសិក្សាប្រចាំឆ្នាំ ដែលមានការបង្ហាញសកម្មភាពផ្សេងៗ ក្នុងបណ្តាលវ័យ ព្រមទាំងកម្មវិធីអានសៀវភៅ។ ប្រធានបទក្នុងឆ្នាំសិក្សាថ្មីនេះគឺ “ចូលធ្វើការស្រមៃលើសាច់រឿង”។ សកម្មភាពសិក្សាផ្សេងៗនឹងមានការរៀបចំទៅតាមប្រភពខ្លឹមសារនៃសៀវភៅរឿងដែលបានអាន។ សាលាក៏នឹងមានការរៀបចំការប្រកួតអាន នោះមានន័យថា សិស្សគឺត្រូវចំណាយពេលក្នុងបណ្តាលវ័យច្រើន ជាមួយសកម្មភាពសិក្សាផ្សេងៗរៀបចំឡើងដោយលោកគ្រូ អ្នកគ្រូ។ សិស្សនឹងមានពេលមួយថ្ងៃ ក្នុងការស្លៀកសម្លៀកបំពាក់តាមតួអង្គក្នុងសៀវភៅដែលពួកគេបានអាន។ ក្នុងថ្ងៃនេះដែរ សាលានឹងធ្វើការអញ្ជើញលោក-លោកស្រីឲ្យចូលរួមអានសៀវភៅដល់កូនៗក្នុងថ្នាក់។ លោក-លោកស្រីអាចជ្រើសរើសជាភាសាអង់គ្លេស ជាភាសាខ្មែរ ឬជាភាសាកំណើតរបស់ខ្លួនក៏បាន។ សម្រាប់ព័ត៌មានលម្អិត សាលានឹងចេញជាលិខិតដើម្បីផ្តល់ដំណឹងជូនលោក-លោកស្រីក្នុងពេលដ៏ខ្លីខាងមុខនេះ។

**ថ្ងៃសម្រាកបុណ្យភ្ជុំបិណ្ណ**  
សាលានឹងធ្វើការឈប់សម្រាកបុណ្យភ្ជុំបិណ្ណ ចាប់ពីថ្ងៃទី២៧ ខែកញ្ញា ដល់ថ្ងៃទី៤ ខែតុលា ឆ្នាំ២០១៩។ សាលានឹងចូលរៀនដូចធម្មតារវិញនៅថ្ងៃទី៥ ខែតុលា ឆ្នាំ២០១៩។

នាងខ្ញុំសូមជូនពរលោក-លោកស្រី ទទួលបានការសម្រាក ជួបជុំក្រុមគ្រួសារថ្ងៃយប់សម្រាក!



សាលាអន្តរជាតិ ISSR តម្រូវឲ្យសិស្សានុសិស្សទាំងអស់ញាំអាហារសម្រន់ណាដែលមានជាសុភាពតែប៉ុណ្ណោះ។ សូមលោក-លោកស្រីផ្តល់នូវ អាហារសម្រន់ណាដែលមានជាសុភាពដល់កូនៗ ពេលយកមកសាលារៀន។



*We are one,  
But we are many.*

**ក្រុមប្រឹក្សាតំណាងសិស្សនៅសាលា**

សូមអបអរសាទរក្រុមប្រឹក្សាតំណាងសិស្សរបស់សាលាថ្មីដែលបានជាប់ពីការបោះឆ្នោតកាលពីសប្តាហ៍មុន ។ កិច្ចការដំបូង ក្រុមប្រឹក្សាតំណាងសាលា នឹង ផ្ដោតលើកន្លែងលេងរបស់សិស្សជាមុន ។ ជាញឹកញយ តំបន់នេះគឺមានបញ្ហាច្រើន ។ នាងខ្ញុំនឹងរងចាំមើលគំនិតផ្តួចផ្តើមល្អៗពីក្រុមតំណាងសិស្សក្នុងឆ្នាំនេះ ។ ឆ្លៀតក្នុងឱកាសនេះ នាងខ្ញុំសូមថ្លែងអំណរគុណ ផងដែរដល់អ្នកគ្រូ Bernadette និងលោកគ្រូ Phillip ដែលបានផ្តួចផ្តើមរៀបចំការបោះឆ្នោតឲ្យប្រព្រឹត្តទៅដោយរលូន ។

- 3A - Kasper
- 3B - Sakana
- 4A - Helen
- 4B - Woo Young
- 5A - Hyeonuk
- 6A - Vionna
- 6B - Maya



**បន្ទប់សម្រាប់ផ្នែកសិល្បៈគំនូរ**

ចាប់ពីសប្តាហ៍នេះសាលាមានបន្ទប់ថ្មីដាច់ដោយឡែកសម្រាប់ផ្នែកសិល្បៈគំនូរ ដូចនេះគ្រប់ថ្នាក់គឺអាចប្រើប្រាស់បាន ។ សាលាអនុញ្ញាតថ្នាក់ទី២ ដល់ថ្នាក់ទី៦ ចូលអនុវត្តមុខវិជ្ជាសិល្បៈគំនូររបស់ពួកគេនៅក្នុងបន្ទប់ថ្មីនេះ ។ កម្មវិធីសិល្បៈគំនូររួមមាន៖ ការគូរជារូបភាព ការប្រើប្រាស់ដីឥដ្ឋ ឬវត្ថុធាតុដទៃទៀតទៅជាគំនូរ ។ល។ បន្ទប់នេះមានបំពាក់ដោយម៉ាស៊ីនត្រជាក់សម្រាប់សិស្សានុសិស្សសិក្សា ។ នាងខ្ញុំមានជំនឿថាសិស្សទាំងអស់នឹងអាចបង្ហាញកិច្ចការសិល្បៈគំនូររបស់ពួកគេបានយ៉ាងល្អលើការសិក្សាផ្នែកនេះ ។

**កម្មវិធីសម្តែងជូនគ្រូ**

ដោយទទួលបានជោគជ័យព្រមទាំងឃើញសិស្សានុសិស្សទាំងអស់ មានភាពសប្បាយរីករាយចំពោះមុខវិជ្ជាជូនគ្រូ នាងខ្ញុំសម្រេចបញ្ជាក់កម្មវិធីនេះស្របពេលជាមួយកម្មវិធី Star of The Month ប្រចាំខែរបស់សាលា ។ ថ្នាក់ចូលរួមពីថ្នាក់ទី២ ដល់ថ្នាក់ទី៦ ។ កម្មវិធី STM ប្រព្រឹត្តទៅរៀងរាល់ចុងខែនីមួយៗ ។ នាងខ្ញុំបានធ្វើតារាងកាលរីករាយបិទលើក្បាលខ្សែ នៅមុខសាលារួចរាល់ហើយ សម្រាប់លោក-លោកស្រីជ្រាបជាព័ត៌មាន ។



កម្រងរូបភាពសិស្សថ្នាក់ទី៣A ដែលបានសិក្សាលើមុខវិជ្ជាវិទ្យាសាស្ត្រ ។ សិស្សបានសិក្សាភាពលម្អិតមួយចំនួនពីដុំថ្ម ។ កាលដែលពិនិត្យឲ្យជិតពួកគេអាចដឹងថា ថ្មមានតាមប្រភេទ និងសារធាតុលាយបញ្ចូលគ្នាដែលបង្កើតបានជាធាតុរឹងមួយ ។ ដូចជា៖ បំណែកជាថ្មបាយក្រៀម ថ្មភ្នំ ឬប្រភេទផ្សេងៗ (sedimentary, metamorphic or igneous. )

**គ្រប់អ្នកជំនាញទាំងឡាយ គឺសុទ្ធតែផ្តើមចេញពីចំណុចដំបូងមកសិន ។**

**ស្នាមសម្តែងអ្នកគ្រូ Gloria ថ្នាក់ទី១B**

សូមស្វាគមន៍អ្នកគ្រូ Gloria!! អ្នកគ្រូនឹងចូលបង្រៀននៅថ្ងៃទី១៩ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១៩ ។ អ្នកគ្រូ Gloria ទទួលបានការសិក្សាពីប្រទេសអង់គ្លេស ហើយបង្រៀននៅសាលាចំនួនពីរនៅទីក្រុង London ។ អ្នកគ្រូ មានបទពិសោធន៍បង្រៀននៅទីនោះចំនួន១២ឆ្នាំ ។ បន្ទាប់មកទើបត្រឡប់មកប្រទេសហ្សឺនេវ៉ាវីញ ។ ក្នុងកំឡុងពេលអ្នកគ្រូបង្រៀន នៅប្រទេសអង់គ្លេស អ្នកគ្រូបានដឹកនាំផ្នែកកម្មវិធីសិក្សាមួយចំនួន ក្នុងការជួយក្រុមថ្នាក់ដឹកនាំសាលា ( Senior Leadership Team ) ដើម្បីធានាបាន ការអភិវឌ្ឍស្តង់ដារអប់រំមួយច្បាស់លាស់នៅទីនោះ ។ អ្នកគ្រូមានបំណងធ្វើដំណើរមកប្រទេសកម្ពុជាដើម្បីសិក្សាស្វែងយកចំណេះដឹងនិងបទពិសោធន៍បន្ថែម ក្នុងអាជីពការងាររបស់អ្នកគ្រូ ។ នាងខ្ញុំសូមថ្លែងអំណរគុណដល់អ្នកគ្រូ Dimple លើការងារបង្រៀនជំនួសថ្នាក់ទី១B មួយរយៈកន្លងមកនេះ ពីសេសកំឡុងពេលដែលសាលា រង់ចាំការមកដល់របស់អ្នកគ្រូ Gloria ។ អ្នកគ្រូ Dimple នឹងនៅបន្តជាជំនួយការដល់អ្នកគ្រូ Gloria ក្នុងថ្នាក់សម្រាប់ឆ្នាំសិក្សាថ្មីនេះ ។

**កម្មវិធីហែលទឹក**

កម្មវិធីហែលទឹកបានចាប់ផ្តើមតាំងពីសប្តាហ៍មុខកន្លងទៅនេះ ហើយឃើញថាសិស្សទាំងអស់ពេញចិត្តចំពោះកម្មវិធីហែលទឹកជាខ្លាំង ។ ដើម្បីឲ្យសិស្សានុសិស្សទាំងអស់ចូលរួមហែលទឹកបានគ្រប់គ្នាសូមលោក-លោកស្រីពិនិត្យមើលសម្ភារៈមួយចំនួនដូចជា៖ កន្សែងពោះគោ វែនតាហែលទឹក និងសម្លៀកបំពាក់ហែលទឹកជាដើម ។ សូមលោក-លោកស្រីដាក់សម្ភារៈទាំងនេះដាច់ដោយឡែកក្នុងការបូកកូនៗ ដើម្បីងាយស្រួលពួកគេយកមកប្រើប្រាស់ក្នុងមេរៀន ម៉ោងហែលទឹក ។ **ចំណាំ៖** ប្រសិនបើមានករណីភ្លេចលោក-លោកស្រីអាចទំនាក់ទំនងមកកាន់ការិយាល័យរដ្ឋបាល ឬយកមកផ្តល់ក៏បាន ។ ផ្នែករដ្ឋបាលនឹងទំនាក់ទំនងមកកាន់លោកគ្រូ អ្នកគ្រូបន្តក្នុងថ្នាក់ផ្ទាល់ ។ កម្មវិធីហែលទឹកគឺប្រព្រឹត្តទៅរៀងរាល់មួយសប្តាហ៍ម្តង សម្រាប់សិស្សពីថ្នាក់ទី១ ដល់សិស្សថ្នាក់ទី៦ ។



**ដបទឹកមកសាលា**  
សិស្សពុំអនុញ្ញាត យកដបទឹកទាំងឡាយណាដែលងាយបែក ឬងាយខូចមកសាលាទេ ។ ចំពោះដបទឹកដែលប្រើអំពី**ប្រភេទកែវ** គឺ**មិនអនុញ្ញាតតែម្តង** ព្រោះងាយបង្កគ្រោះថ្នាក់ដល់សិស្ស ។

**ការប្រឡង និងលទ្ធផលពិន្ទរសិស្ស**  
សិស្សទាំងអស់នឹងធ្វើការប្រឡងនៅថ្ងៃទី១៨ ដល់ថ្ងៃទី២២ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០១៩ ។ ការប្រឡងនឹងមានរយៈពេលមួយសប្តាហ៍ពេញ ។

**កាតសម្គាល់ពេលចូលក្នុងបរិវេណសាលា**  
ដើម្បីធានាបាននូវសុខ សុវត្ថិភាពពេញលេញដល់សិស្សានុសិស្សទាំងអស់ ។ សូមលោក-លោកស្រី ត្រូវមានកាតសម្គាល់មកជាមួយគ្រប់ពេលដែលចូលក្នុងបរិវេណសាលា ។

**កម្មវិធី Star of the Month**  
សូមលោក-លោកស្រីញើញចូលរួមនៅពេលព្រឹកវេលាម៉ោង៨:០០ នាទី៖  
- ថ្ងៃអង្គារ ទី០៨ ខែតុលា ថ្នាក់ Nursery ដល់ថ្នាក់ ទី១ ( ថ្នាក់ទី១A ធ្វើការសម្តែង )  
- ថ្ងៃពុធ ទី០៩ ខែតុលា ថ្នាក់ទី២ ដល់ថ្នាក់ទី៦ ( ថ្នាក់ទី ២B ធ្វើការសម្តែង )  
សិស្សទាំងអស់កំពុងតែអនុវត្តការសម្តែងរបស់ពួកគេដើម្បីសម្តែងជូនលោក-លោកស្រីកម្សាន្ត ។

កម្មវិធីមើលថែក្មេងពេលរសៀលសម្រាប់ថ្នាក់ Reception1 និងថ្នាក់ Nursery បានចាប់ដំណើរការហើយ ។ ប្រសិនបើលោកអ្នកមានចំណាប់អារម្មណ៍សូមអញ្ជើញមកសាកសួរព័ត៌មាននៅការិយាល័យរដ្ឋបាល ។